
 

 
Socialdemokraterna i Nacka kommunstyrelse 
 

Bygg boenden för nyanlända 
 

Motion till kommunfullmäktige  

Alla Sveriges kommuner måste solidariskt ta emot de människor som med risk för sina liv flytt till 
Sverige, och Nacka kommun måste bli bättre på att ta emot flyktingar. En av de största 
anledningarna som brukar framföras för att kommunen tagit emot så få brukar vara bristen på 
bostäder. Och det stämmer att bostadsbristen är ett faktum i hela stockholmsregionen. Men det 
måste gå att lösa och som politiker är det vårt ansvar att se till att det finns bostäder här för alla.  
 
En av lösningarna är att etablera tillfälliga boenden på mark i kommunen som kommer att 
exploateras längre fram och som därför just nu står oanvänd. För att marken ska vara lämplig för 
boenden bör marken ligga i anslutning till viktig service såsom kollektivtrafik och skolor. 
 
Därför yrkar vi på: 
 

 Att det görs en kartläggning av vilken mark som enligt genomförandeplaneringen kommer att 
exploateras längre fram i tiden.  

 Att mark som passar för boenden identifieras.  

 Att det skyndsamt etableras tillfälliga boenden på den lediga marken. 
 
 
Nacka den 21 september 2015  

 
Khashayar Farmanbar (S)   Anita Johansson (S)  Espen Bjordal (S)   Helena Westerling (S)    

Mattias Qvarsell (S)    Zakia Mirza (S)   Kaj Nyman (S) Gunnel Nyman Gräff (S)    

Kürsad Orhan (S)   Maria Lähetkangas (S)   Andreas Falk (S) 

 

 
 
 


